
Zápis

ze XIY. schůze shromáždění SVJ Dvorskóhq 20. BRNO, konané dne 12. 11. 2023

l.Zaháiení * prezenc.e - plné moci - omluw
Po uvítání všech účastníků byly předsedou převzaty plné moci, opravňující delegované ke všem
právním úkonům a od účastníku byla podepsána prezenční listina. Po vyhodnocení úěasti bylo
qýborem SVJ konstatováno, že schůze je usnášeníschopná. Schůze shromáždění bylo přítomno
87.5a Yo vlastníků nebo jimi delegovaných zástupců se spoluvlastnickým podílem.

Příloha ě.1

2.seznámení s programem schůze
Předseda seznámil přítomné s progrírmem schůze, zveřejněném napozl,tánce

Příloha č. 2
3.Návrh a volba řídícího schůze a zapisovatele
Z pré"a b/ 

"a".ž"" Jak. ffdíd iří CECAVA schválen I00oÁ a Romana STR§DÁKOVÁ,
jako zapisovatelka. Rovněž tato volba byla všemi přítomnými vlastnfty i zplnomocněnými osobami
schválena' ato l00oÁ' 

příloha č. 3
4.Celková rrýše Fondu oprav ke dni 31. 1,0. 2023
Pan předseda nás sezniámil na XrV. schůzi shromáždění SVJ s výší Fondu oprav ke dni31.I0.2023.
která k tomuto dni byla 973. 574,2,6 Kč. Shromáňdéní skutečnost bere na vědomí.

Příloha č. 4
S.Nutnost opraw střechv
Při čištění okapů od holubího trusu byla zjištěna poťeba opraly hŤebene sťechy, která vlivem poryvů
větru se stala nestabilní. Proto bylo přistoupeno k objednání a následnému odstranění těchto
nebezpečných závad. Účastníci vyslovili s opravou souhlas. Pan předseda ještě jednou před všemi
poděkoval p. Medkovi zarychlost opra\y.

6.Informace SBD Mír všem předsedům SVJ ze dne 1. 11. 2023
Na sezení předsedů SVJ jsme byli předsed§ní seznámeni s novou paní právniěkou družstvaMir ata
nám vysvětlila v kostce nové zákony, které pŤijala naše vláda a kte4ými je pořeba se řídit od nového
roku aněkteqými platnými už od 1. 11. tohoto roku. Jedná se o placovní smlouly DPP a DPČ. Budou
se přepracovávat.Potiže s opravami balkónů -každý si je má platit sám, Nás se to zatím nebude t}kat,
neboť my je máme všechny stejné. Družstvo uzavřelo novou smlour.rr na spol. nrákup elektřiny-
qýhodněiší.

7.co se během dobv od poslední schůze událo
Pan předseda nás informoval o skutečnosti, žeby|a seřízena všechna okna a balkonové dveře ( i na
schodištích). Dále byly provedeny revize komínů arevize všech plynoaých spotřebiěů. Obě §rto revize
prošly - bez závad.
Minulý Qýden proběhla po 5 letech rcvize na hromosvodech a tam byly shledánv závadv. Ne nějak
velké, ale musí b;ýt odstraněny do 6. měsíců. Bude v termínu odstraqěno.

8.Yyhodnocení velké4o společného nodzimního úklidu venkovních i vnitiních prostor a
rozvezení kůrv na místa. kde už ie kůra strávena
Pan předseda nás na dnešním shromráždění seznámi| s tím, že se nám všem zúčastněným podařilo
udělat všechny práce, které jsme si předem předsevzali. Za ty dva stanovené termíny se nás na
společných pracích sešlo 15 odhodlanÝch lidí, kter,ým není jedno jak náš dům vypadá a hlavně to
udělali pro sebe a nás všechny. Pan předseda si s pí. Cecavovou udělali čas a po oba termíny se prací
áčastrrili. Všem, co nám přišli pomoci moc a moc děkuji. Byl jsem mile překvapen, že se této brigády
áěastnili i naši někteří podnájemníci, Ještě jednou Vám všem, co nejsrdeěněji děkuji. Dřive narození
už maji §rto práce za celý život odpracované.



7 9.Seznámení shromáždění s vyplacením DPP za práci na naší společné nemovito§ti
Předseda ještě jednou poděkoval všem přítomným, kteří se zúčastnili akce na zkrášlení našeho
společného prostředí, kde všichni žijeme. Udělalo se mnoho práce a všichni, kdo přišli, udělali dobrou
věc. Na začátku ( při prvním funkčním období ) jsem veřejně slíbii, že všichni nájemníci, členové
družstva a pozdéji vlastníci, kteří budou nápomocni při řešení daných úkolů a budou se podílet na
práci kolem naší nemovitosti, budou po zásluze a pokud to jen půjde - odměněni. Ml,slím si. že daný
slib plním a odměny zaDPP budou vyplaceny.( viz příloha ) Schl,áleno 100% hlasů osob přítomný-ch

Pr'íloha c j
l0.Smlouva na elektronickí, odrročet odebrané r,odv k 31. 12. 2023
Předseda rlás irltbrnloral cr ttzar,řené smlourě s tjnnou ENBRA,a.s.,kterou podepsal 31.5.]0]3 na

elektronickí odpočet ,_ldběru studetlé lodv a servis těclrto přístrojů na dobu neurčitott s 3.měsíční
r,!por ědrlí lhr,lttlu, \ 1astnici berou na r ědorní.

ll.zntěna nán u pozemku
I{aždl z \ as ob,držel z katastrálního úřadrr oznárnení o změně názvu pozemku respektive parcel),
č, j-1_] a t.Ill s; Inellí i Inožnost jejího lyužití,

12.Souhlas náiemníků s l"ykácením 1-2 borovic a iedné břízy. které isou nebezpečné
Se znlŠll,:,. :,_:Z\,., l,.ozetnku a jejím využitím bylo u sousedťt r,ybudováno parkoviště a jejich Strolll\-
b1 lr l\x.1-1,-". \-tet.-, souvislosti se otevřel prostor kvelkým poryvům větru působícím na naše ]
bororice.r.;];.:.l ,,íce_iak25rnvysoké,jejichstáříjetéměř60 letastávajísevelicenebezpečniIli,
Z těchtt J..,, ]-_ : z.l.lálne odbor Životního prostřeOi ÚVČ Brrro střed o možnost jejich ptkac:,l
\'šechnr i,;J:i. ,; .;,]--lrzí.\{ístonichbudouvysazenynovéporosty,nedosahrrjícítakorrchrrs;.,
Totéz plail l _- :: l, ll,aJaiičnaté v blízkosti silnice. Souhlas nájemníků je potřeba ptlde:.,,, l-
přitonlrll;il - ,, ..", -.. :,,]o pro tj .85,717<,, 1 vlastník byl proti ti.7,I4'Á a lse zdržel I'.,,.. .

j' ,:-

Dále nás pan př,edseda inionl.,r a]

podpoj ištěno.

Závér
Pokud nerná nikdo žádný příspěr,ek do diskuze
pořad dnešní XIV. schůze je vy,čerpany. ukotlči1

V Brně 12. 11.2023

Zápis provedla : Ronrana Stredáková

Zápis zkotltroloval a se zápisem soulrlasí:

---: ,_. - ]-. j ]-..a Z-::j: ] Pltltt]Zť

,llřl CtC,\\'A i't'.
j:: \', .' D\.]lske ho ]0 ,-\.B

dů l}yď5kď,020 Á,l, Brno

t/lú,ŠtyŤe. ó39 00 §rno
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